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Pot iz zaostalosti
- drugače

Krajani krajevne skupnosti Galjevica so v
naše uredništvo poslali pismo, ki vam ga v celoti
posredujemo in pripisali:

»Prosim, da ta članek objavite v Naši komuni
- morda se bo kdo le zamislil in kaj ukrenil«.

»Ko smo prebrali članek »Pot iz zaostalosti«,
objavljen 23. junija v Naši komuni, smo sklenili,
da osvetlimo razmere in dogajanja še iz drugega
zornega kota, kot pa sta jih predstavila predse-
dnik in podpredsednik krajevne skupnosti Ga-
ljevica.

Krajani južnega dela KS in tudi tisti, ki smo
že desetletja tukaj, menimo, da imata omenjena
tovariša lepe načrte, gledano dolgoročno so pla-

ni zelo optimistični. Vse, kar je načrtovano, se
res Iepo sliši> vendar to govorimo že deset Iet, pa
je od vsega izrečenega bore malo tudi realizira-
nega.

Mnenja smo, da bi bilo veliko bolje, če bi se
krajani večkrat sestali in se pogovorili o možnih
rešitvah številnih težav. Za poulične sestanke ne
potrebujemo dvorane, saj je dobra vsaka garaža
ali dvorišče, poulični odborniki pa bi morali biti
bolj aktivni in prisluhniti ter prenašati naprej
težave in želje krajanov.

V teh časih, ko se borimo za stabilizacijo, ne
moremo iti v tako velike investicije, vsaj zaen-
krat ne, saj nimamo denarja niti za tisto, kar je
nujno potrebno - za zdravje človeka in za pre-
prečitev materialne škode.

Več let že krajani prosimo in moledujemo, da
bi se uredil kanal in asfaltirala cesta od potoka
Galjevec do Jurčkove poti, vendar vse zaman.
Ko smo se prd leti sestali zaradi drugega samo-
prispevka, nam je bilo resnično obljubljeno, da
se bomo v štirinajstih dneh ponovno sestali in se
pogovorili o zadevah, ki so najbolj pereče. Do
danes se to še ni zgodilo. Čeprav se bliža že
tretji samoprispevek, se po naši cesti še naprej
vali prah in reka vozil, med njimi tudi težki
tovornjaki in šleparji. Na hišah ob cestah pa

poka omet in odpadajo ploščice, saj se tla pre-
pogosto tresejo.

Denar se troši, vendar ne za najnujnejše.
Žalostno je to, da se nočejo zganiti ne KS, ne
občinski možje, ki so za to pristojni, niti SKIS,
ki ima za vse drugo denar, niti Zavod za ureja-
nje občine Vič, čeprav dobro poznajo ta pro-
blem.

Čeprav živimo na tem delu ozemlja, ki se mu
pravi črnograditeljski, smatramo, da smo člani
socialistične družbe in imamo zato enake pravi-
ce kot vsi ostali. Naša stanovanja so narejena iz
krvavih žuljev, saj nismo imeli pravice do poso-
jil in drugjh ugodnosti, ki jih uživajo tisti, ki
gradijo z gradbenimi dovoljenji.«

PRIPIS UREDNIŠTVA: Ceprav ne objav-
Ijamo nepodpisanih člankov, smo tokrat naredi-
li izjemo. Morda zato, ker je to odmev na izjave
dveh odgovornih tovarišev ali pa morda zato, da
bi z objavo tega odgovora pomagali pri reševa-
nju problemov, kise morajo reševati najprej
tam, kjer so nastali. Ste »Krajani KS Galjevi-
ca«, kot ste se pod člankom podpisali, ukrenili,
razen tega članka, še kaj bolj konkretnega? Če
vas je ta članek res pisalo več, ste se torej le
morali sestati, kajne?


